
 
 
 

                                         Dissabte, 5 d’abril del 2014 

 
   

 
 

NOTA INFORMATIVA  
 
 

PARLAMENT DEL PRESIDENT JOSEP MARIA BARTOMEU 
 

 

Bona nit a tothom. 

 

El resultats del Referèndum del Nou Espai Barça, un cop escrutat el 100% dels vots,  són els 

següents:  

 

Han votat 37.535 socis, que representen el 31,65% del cens amb dret a vot. 

Han votat Sí 27.161 socis, el 72,36%. 

Han votat No 9.589 socis, el 25,55%. 

Han votat en blanc 751 socis, el 2%. 

Han estat declarats nuls 34 vots, el 0,09% 

 

Així doncs, més de dos terços dels socis del FC Barcelona han votat SÍ a la Proposta del Nou Espai 

Barça, proposta que des d’aquest mateix moment ja és el Projecte Nou Espai Barça. 

 

Abans de qualsevol anàlisi, vull donar les gràcies a tots els socis que han exercit el seu dret a vot, 

independentment de la seva decisió. 

 

Els barcelonistes ens hem de felicitar.  

 

Avui hem demostrat novament la nostra singularitat. Com a únics propietaris d’aquesta entitat, 

continuem decidint el futur del Club. 

 

Avui hem viscut una festa democràtica del barcelonisme, un episodi històric que recordaran les 

pròximes generacions de culers. 

 

Avui és un d’aquells dies en què els socis del Barça ens hem expressat lliurement i amb maduresa.  

 

En dies com avui és quan el món sencer comprova el que és i significa el FC Barcelona. 

 

 

 

 

 

 



 
 

Durant tota la jornada hem votat persones de totes les edats, i ho hem fet pensant en el futur i en les 

noves generacions de barcelonistes.  

 

Molts socis se m’han apropat avui per comentar-me que votaven a favor d’un projecte que 

probablement, per qüestions d’edat, no podran veure, però que han vingut a votar per garantir un 

millor Camp Nou i un millor Barça als seus néts. 

 

Vull agrair la col·laboració dels socis compromissaris, dels empleats, dels executius i de tots aquells 

que han participat en l’organització de la jornada de votacions.  

 

Estem molt satisfets de la feina que ha fet tothom i de com s’ha desenvolupat aquesta jornada 

històrica.  

 

Segurament, en aquesta jornada hem pogut cometre errors, i si algun soci no ha quedat content en 

algun aspecte, li demanem disculpes.  

 

També vull agrair als meus companys de Junta Directiva la dedicació total que han tingut durant 

aquestes darreres setmanes a l’hora d’informar de la Proposta.  

 

Especialment, als vicepresidents Javier Faus, Jordi Cardoner i al directiu Jordi Moix. Sense ells 

hauria estat impossible transmetre la nostra il·lusió i l’excel·lència d’aquest projecte. 

 

Permeteu-me també un agraïment especial per als socis que han format part de la Junta de la 

Consulta i a tot l’equip de campanya, liderats per Pere Jansà i Emili Sabadell. 

 

A partir de demà continuarem la gestió diària, donant prioritat a les competicions dels nostres 

equips. 

 

I un cop acabada la temporada esportiva, presentarem el calendari d’accions per desenvolupar el 

projecte que avui hem aprovat els socis.  

 

Moltes gràcies. 

Visca el Barça i visca Catalunya! 

 

 
 
 
 
 
 
 

 


